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Aleksander Miszalski 
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Zapytanie 

 

Dotyczy: Zapytanie dot. istnienia planów inwestycyjnych na terenie boisk Zespołu Szkół 
Ogólnokształcących nr 18 przy ul. Senatorskiej 35. 
 
 
W imieniu własnym i mieszkańców zwracam się z prośbą o przedstawienie ewentualnych planów 
zabudowy boisk znajdujących się na tyłach Zespołu Szkół Ogólnokształcących nr 18 przy ul. 
Senatorskiej 35. 
Uprzejmie proszę o informację czy takie plany istnieją oraz czy Wieloletnia Prognoza Finanswa 
dla Mista Krakowa uwględnia jakiekolwiek inwestycje na terenie ww. boisk. 

 

Z wyrazami szacunku 

Agnieszka Łętocha 

Radna Miasta Krakowa 

 


